
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 430
van ELS ROBEYNS
datum: 3 maart 2015

aan JO VANDEURZEN
VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, VOLKSGEZONDHEID EN GEZIN

VIPA-dossiers Limburg  -  Stand van zaken

Naar verluidt kennen tal van Limburgse dossiers inzake “ouderenvoorzieningen” in het 
kader van VIPA (Vlaams Infrastructuurfonds voor Persoonsgebonden Aangelegenheden) 
een moeizaam verloop, waardoor het zorgaanbod in tal van gemeenten ernstig vertraagt.

1. Wat is de gemiddelde doorlooptijd van een VIPA-dossier sinds 2013?

2. Zijn er verschillen tussen de provincies wat de doorlooptijd betreft?

3. Wat zijn de Limburgse VIPA-dossiers sinds 2013?

4. Wat is de stand van zaken van de Limburgse VIPA-dossiers sinds 2013?

5. Wat is de budgettaire impact van de VIPA-dossiers sinds 2013 op de begroting, 
opgedeeld per provincie?



JO VANDEURZEN 
VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, VOLKSGEZONDHEID EN GEZIN

ANTWOORD
op vraag nr. 430 van 3 maart 2015
van ELS ROBEYNS

1. Zie het antwoord op de schriftelijke vragen 254, 255, 257, 261 en 262 dd. 
15/01/2015 van Lydia Peeters

2. Zie het antwoord op de schriftelijke vragen 254, 255, 257, 261 en 262 dd. 
15/01/2015 van Lydia Peeters

3. Zie het antwoord op de schriftelijke vraag 373 dd. 12/02/2015 van Bart Van Malderen 
voor een overzicht van alle bij VIPA ingediende en lopende dossiers

4. Zie het antwoord op de schriftelijke vraag 373 dd. 12/02/2015 van Bart Van Malderen 
voor een overzicht van alle bij VIPA ingediende en lopende dossiers

5. Zie het antwoord op de schriftelijke vraag 122 dd. 14/11/2014 van Koen Daniëls


